
BR.0012.6.37.2022 

 
RADA MIASTA GRAJEWO 

VIII. Kadencja 

2018 – 2023 

 

 
 
 

PROTOKÓŁ NR 37/22 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH  

KOMISJI  

                                      RADY MIASTA GRAJEWO 
 
 
 
 

 
 
 
 

Grajewo, luty 2022 r. 
 



Protokół Nr 37/22 z dnia 23 lutego 2022 roku 

  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu 

23 lutego 2022 roku. Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Grajewo. Strażacka 6A. Wydarzenie 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji 

Budżetu Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 11.55 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 18 radnych 

W posiedzeniu udział wzięli Radni/Członkowie trzech stałych Komisji w składzie:  

1. Pan Babul Tomasz 

2. Pani Chrzanowska Aneta Ewa 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5.Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska 

6.Pani Nietupska Elżbieta 

7.Pan Niewiarowski Andrzej 

8.Pan Obrycki Paweł 

9.Pani Opara Anna 



10.Pan Paszkowski Piotr 

11.Pan Purwin Daniel 

12. Pan Purzeczko Krzysztof   

13.Pan Siejda Tomasz 

14.Pani Siwik- Karwowska Agnieszka 

15.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 

16.Pani Stefańska Monika 

17.Pan Wielgat Mariusz 

18.Paweł Filip Zalewski  

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście:  / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1. 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji:  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili przewodniczącego obrad: 

Pana Andrzeja Niewiarowskiego – Przewodniczącego Komisji Budżetu Rady Miasta  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 



Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdziła, że na stan 18 radnych/członków trzech Komisji, 

aktualnie  w posiedzeniu bierze udział 17 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2. 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz  z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi. 

4. Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Grajewskiego Centrum Kultury 

oraz planów na 2022 r. 

5. Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Grajewie oraz planów na 2022 r. 

6. Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Centrum Integracji Społecznej 

w Grajewie oraz planów na 2022 r. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Grajewo;  

b) wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz ustalenia regulaminu określającego zasady tego handlu na 

terenie miasta Grajewo;  



c) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny udziału w nieruchomości na rzecz 

Powiatu Grajewskiego; 

d) uchwalenia "Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego pomiędzy ulicami: Przemysłową, Wiórową i Robotniczą w Grajewie"; 

e) udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu  

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie prowadzonego przez Stowarzyszenie 

Wspierania Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie;  

f) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków 

obrotowych za 2021 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum 

Integracji Społecznej w Grajewie;  

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2022 r.  

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek lub propozycję do 

zaproponowanego porządku obrad, a w związku z brakiem zgłoszeń stwierdził, że 

porządek obrad będzie realizowany  zgodnie z podaną Państwu radnym treścią.  

Ad 3.  

Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Gospodarki Komunalnej  RM ( Plan pracy na 2022 r.) 



referują:  Zastępca Burmistrza,  Maciej Paweł Bednarko; p.o. Naczelnika WGK UM, 

Ewa Zyskowska- Banach 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu 

pn.:”Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie 

porządku obrad. Jako pierwsza do zabrania głosu zgłosiła się Radna Julia  Klaudia 

Ksepko-Kurkowska. 

Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: zapytała o kwestie dot. gospodarki 

odpadami na terenie Miasta Grajewo, oraz o pozytywne efekty uzyskane przez 

Miasto Grajewo w wyniku zastosowania aplikacji z Miasta Świdnik. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: stwierdził, że informacja przygotowana przez 

Wydział Gospodarki Komunalnej UM Grajewo pokazuje pozytywne efekty 

zastosowania rozwiązań przyjętych w Mieście Świdnik dla poprawy efektywności 

gospodarowania odpadami, zwłaszcza zwiększenia liczby złożonych deklaracji 

śmieciowych. Dodał, że algorytm, ma za zadanie wyszukiwanie nieprawidłowości     

w deklaracjach śmieciowych. Następnie poinformował, że za gospodarkę odpadami 

komunalnymi odpowiada Zastępca Burmistrza Maciej Paweł Bednarko, który 

sprawuje nadzór merytoryczny nad WGK UM. Będąc przy głosie stwierdził, że 

powołana przez niego komisja do przygotowania zmian w regulaminie utrzymania 

czystości i porządku w Mieście Grajewo w jego ocenie spotyka się zbyt rzadko. 

Powiedział, że jego zdaniem, w oparciu o dane którymi dysponuje Urząd, nie 

zachodzi potrzeba zwiększenia wysokości opłat za gospodarowanie odpadami na 

chwilę  obecną.  



Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: omówił szczegółowo Zał. Nr 1 i Zał.           

Nr 2 do informacji przygotowanej przez WGK UM. 

Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: zapytała o szczegóły działania aplikacji ze 

Świdnika, w tym między innymi o koszty.  

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że aplikację  Miasto 

Grajewo otrzymało w ramach współpracy bez ponoszenia kosztów. 

Inspektor WGK UM, Pawel Kowalewski: szczegółowo omówił mechanizm 

funkcjonowania aplikacji Świdnik, wskazując, że jej działanie polega głównie na 

porównywaniu danych liczbowych dot. gospodarstw domowych zawartych                            

w złożonych deklaracjach „śmieciowych” z danymi pozyskanymi między innymi                        

z MOPS i jednostek oświatowych również. Zapowiedział, że Urząd Miasta ma zamiar 

wystąpić do spółdzielni mieszkaniowych i zarządców wspólnot mieszkaniowych                                    

o udostępnienie danych dot. właścicieli i najemców lokali w celu weryfikacji 

wątpliwości co do liczby osób zamieszkujących w lokalach mieszkalnych. Dodał, ze 

wątpliwości dotyczą około 362 mieszkań. Jeszcze raz wyjaśnił, że  system 

porównuje dane mieszkańców, które pochodzą z baz prowadzonych przez instytucje. 

Aplikacja zestawia ze sobą informacje otrzymane z jednostek podległych Urzędowi 

Miasta,  między innymi  z Ośrodka Pomocy Społecznej, jednostek oświatowych.  

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał, czy Urząd Miasta wystąpił do 

spółdzielni mieszkaniowych i wspólnot mieszkaniowych z pismem dot. informacji 

odnośnie kilkuset osób co do których Urząd powziął wątpliwości dot. liczby osób 

faktycznie tworzących gospodarstwa domowe.  



Inspektor WGK UM, Pawel Kowalewski: odpowiedział, że przygotowujemy się do 

takiego wystąpienia by wyjaśnić nieścisłości w porozumieniu z zarządcami tych 

jednostek mieszkaniowych. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał dlaczego tak późno. 

Inspektor WGK UM, Pawel Kowalewski: ad vocem odpowiedział, że z uwagi na 

konieczność realizacji również innych pilnych zadań Wydz. GK nie wystąpił do tej 

pory do tych jednostek, ale wkrótce ma zamiar to uczynić.  

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: tytułem uzupełnienia stwierdził, że 

przygotowanie informacji o efektach działań uzyskanych dzięki tej aplikacji 

wymagało wiele czasu, ponieważ podjęte działania należało prowadzić zgodnie                      

z terminami i procedurami określonymi w KPA, a poza tym działania te dotyczyły 

grupy blisko 100 właścicieli budynków jednorodzinnych. Dodał, że zdaniem 

powołanej komisji do opracowania zmian w regulaminie utrzymania czystości                       

i porządku na terenie Miasta Grajewo, w związku ze zmianami ustawowymi celowe 

jest wskazanie przez radnych propozycji stawek opłat za pojemniki na odpady                   

z nieruchomości niezamieszkałych. Dodał, że w dyspozycji Państwa Radnych 

znajduje się zestawienie porównawcze stawek opłat za pojemniki w miastach                                

i gminach z naszego regionu. Powiedział, że zaproponowane „Nowe stawki” oscylują 

wokół górnych granic. Wyjściowymi maksymalnymi stawkami są: 24,94 zł dla 

pojemnika 120L i 228,61 zł dla pojemnika 1100L. Stawki dla pozostałych 

pojemników zostały wyliczone proporcjonalnie.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Monika Stefańska: poprosiła                             

o informację dot. kalkulacji opłat za poszczególne rodzaje pojemników.  



Inspektor WGK UM, Paweł Kowalewski: poinformował, że aktualnie opłaty wnoszone 

przez przedsiębiorców z nieruchomości niezamieszkałych są bardzo niskie i nie 

pokrywają kosztów ich zagospodarowania, a dodatkowo wielu z nich usuwa swoje 

odpady komunalne do koszy lub śmietników na osiedlach mieszkaniowych.  

Dyrektor GCK, Tomasz Dudziński: zauważył, że nadmierne podniesienie opłaty 

przyniesie skutek, że przedsiębiorcy będą wybierać mniejsze pojemniki za niższą 

opłatę, a pozostałe odpady i tak będą wyrzucać do innych śmietników. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: stwierdził, że faktycznie jest tak, że osoby 

prowadzące działalność gospodarczą podrzucają torby ze śmieciami do koszy 

ulicznych bądź do pojemników na śmieci na osiedlach mieszkaniowych. Dodał, że 

zasady każdego systemu można omijać. W dalszej swej wypowiedzi wyraził 

zadowolenie, że póki co przychody z opłat za zagospodarowanie w zasadzie 

bilansują się z ich kosztami. Poinformował także radnych o swoich działaniach 

podejmowanych w celu zbudowania przez Związek Komunalny Biebrza  do którego 

należy Miasto Grajewo instalacji termicznego przetwarzania odpadów komunalnych. 

Dodał, że byłaby ona budowana w systemie partnerstwa publiczno-prywatnego. 

Przewiduje się, że mogłyby być wskazane 2 lokalizacje zakładu, jedna w pobliżu 

siedziby PEC Sp. z o.o. w Grajewie. Dodał, że aktualnie trwają rozmowy, zarówno                      

z członkami Związku Komunalnego Biebrza jak i potencjalnymi partnerami.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej RM, Elżbieta Nietupska: 

zapytała  jakie opłaty ponosi Spółka PEC za nabycie praw do emisji co2. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że aktualnie jest to kwota rzędu 

ok. 5mln zł rocznie. Dodał, że planuje przedstawić radnym prezentację 



multimedialną opisującą proces przetwarzania tych odpadów.  

Radny, Paweł Obrycki: zapytał, czy wskutek podwyżek opłat za śmieci                                    

z nieruchomości niezamieszkałych przedsiębiorcy nie będą przenosić działalności do 

innych miasta. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: ad vocem odpowiedział, że takie ryzyko nie 

istnieje.  

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: ponowił  prośbę o zgłaszanie przez 

radnych propozycji stawek opłat za pojemniki na odpady.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły  informację na temat gospodarki 

odpadami komunalnymi. 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  2-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

Ad 4.  

Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Grajewskiego Centrum 

Kultury oraz planów na 2022 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Informacja stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych  RM ( Plan pracy na 2022 r.) 

referują:Dyrektor GCK, Tomasz Dudziński 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punkt 

pn.:”Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Grajewskiego 

Centrum Kultury oraz planów na 2022 r.” 

Następnie zapytał o stan przygotowania do obchodów „Dni Grajewa 2022”.  

Dyrektor GCK, Tomasz Dudziński:poinformował, że święto będzie trwało 3 dni i o ile 

nie wystąpią jakieś nieprzewidziane okoliczności ze względu na pandemię, to nie 

powinno być problemów. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał w jakim trybie została wybrana Gwiazda 

Wieczoru Agnieszka Chylińska. Dodał, że w ubiegłych latach wyboru dokonywali 

mieszkańcy miasta poprzez głosowanie w internecie. 

Dyrektor GCK, Tomasz Dudziński: odpowiedział, że w celu wyboru wykonawcy 

wykorzystano wyniki głosowania z 2021 roku, wówczas to Agnieszka Chylińska była 

na trzecim miejscu. Dodał, że aktualnie artyści mają podpisane kontrakty na kilka lat 

do przodu.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM, Monika Stefańska: zapytała                       

o wynagrodzenie Gwiazdy Wieczoru. 

Dyrektor GCK, Tomasz Dudziński:odpowiedział, że koszt trzech występujących 

zespołów to kwota 100 tys. zł. Dodał, że kwota wynagrodzenia głównego 

wykonawcy  objęta jest tajemnicą handlową.  



Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zasugerował rozważenie rezygnacji                                       

z wykonania muralu o tematyce dot. przeszłości i dziedzictwa kulturalno-

chrześcijańskiego. 

Dyrektor GCK, Tomasz Dudziński: ad vocem odpowiedział, że w bieżącym roku  

budżetowym GCK nie posiada środków na realizację to rodzaju inicjatyw.  

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: w uzupełnieniu dodał, że rozwiązaniu wymaga 

kwestia niskich wynagrodzeń otrzymywanych przez szeregowych pracowników 

instytucji kultury. 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły informację  na temat 

funkcjonowania w 2021 r. Grajewskiego Centrum Kultury oraz planów na 

2022 r. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

Ad 5.  

Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Grajewie oraz planów na 2022 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  



z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych  RM ( Plan pracy na 2022 r.) 

referują: Dyrektor MBP, Monika Kostrzewska 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu 

pn.:”Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Grajewie oraz planów na 2022 r.” Następnie zapytał o nową 

siedzibę Miejskiej Biblioteki Publicznej. 

Dyrektor MBP, Monika Kostrzewska: odpowiedziała, że Wypożyczalnia dla Dorosłych 

wznowiła działalność pod nowym adresem przy ul. Ełckiej 30, po przeprowadzce                    

z obiektu przy ul. Woj. Polskiego 20 i gruntownym remoncie pomieszczeń w nowym 

budynku. Dodała, że dzięki tym działaniom większy komfort zyskali grajewianie 

korzystający z biblioteki oraz pracownicy. Poinformowała, że jest bardziej 

funkcjonalnie, jest więcej miejsca, a między regałami bez problemu miną się 

czytelnicy.  

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: tytułem uzupełnienia dodał, że decyzja                           

o przeniesieniu siedziby MBP do budynku opuszczonego przez GCK, a właściwie GIH  

była słuszna i mimo przejściowych trudności związanych z adaptacją budynku na 

potrzeby biblioteki wyremontowana siedziba spełnia oczekiwania zarówno 

pracowników jednostki jak również czytelników. Następnie zaprosił radnych do 

odwiedzenia biblioteki.  

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zwrócił się z apelem o zwiększenie środków na 

promocje działalności statutowej biblioteki.  



Radny, Andrzej Ciechanowicz: zwrócił uwagę, że przecież biblioteka otrzymała 

ostatnio środki w wysokości 30 tys. zł.  

Radny, Filip Paweł Zalewski: zwrócił uwagę na dane statystyczne z których wynika 

spadek zainteresowania czytelnictwem.  

Dyrektor MBP, Monika Kostrzewska: wyjaśniła, że są tego przyczyny w postaci 

panującej pandemii a także sytuacja związana z trwającym kilka miesięcy procesem 

przenoszenia zbiorów biblioteki do nowej siedziby. Będąc przy głosie poinformowała, 

że przeprowadzka była nie lada wyzwaniem logistycznym. Serdecznie podziękowała 

wszystkim osobom  które pomogły w przeniesieniu całego księgozbioru, mebli oraz 

sprzętu, a w szczególności miejskim spółkom: PUK i PEC oraz ZWiK w Grajewie. 

Słowa podziękowania skierowała również pod adresem Burmistrza i Radnych  za 

wsparcie finansowe przedsięwzięcia. Również zaprosiła Radnych do odwiedzenia 

biblioteki w nowej lokalizacji i korzystania z jej zasobów książkowych. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: poruszył temat 

zagospodarowania terenu położonego przy budynku biblioteki, np. na parking.  

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że Urząd dysponuje 

dokumentacją i pozwoleniami.   

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły  informację  na temat  

funkcjonowania w 2021 r. Miejskiej Biblioteki Publicznej w Grajewie oraz 



planów na 2022 r. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

Ad 6.  

Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Centrum Integracji 

Społecznej w Grajewie oraz planów na 2022 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 7 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych  RM ( Plan pracy na 2022 r.) 

referują: Kierownik CIS, Iwona Koniecko  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu 

pn.:”Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Centrum Integracji 

Społecznej w Grajewie oraz planów na 2022 r.”Następnie zapytał, czy ktoś 

chciałby w tym punkcie zabrać głos. Do głosu zgłosiła się Radna Monika Stefańska. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM, Monika Stefańska: poprosiła Panią  

Kierownik o autoprezentację. 

Kierownik CIS, Iwona Koniecko: zgodnie z prośbą przedstawiła swoją osobę 

informując, że pracuje w CIS od początku jego istnienia. Dodała, że przed objęciem 

stanowiska kierownika była instruktorem.  

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: podkreślił rolę jaką w życiu społecznym 



Grajewa pełni CIS, które przychodzi z pomocą osobom wykluczonym społecznie                              

i stara się przywrócić je do udziału w życiu społecznym i gospodarczym. Dodał, że 

CIS aktywnie uczestniczy we wszelkiego rodzaju imprezach których organizatorem 

jest Miasto  Grajewo lub jednostki organizacyjne miasta. Będąc przy głosie wyraził 

także zadowolenie z dotychczasowej pracy Pani Kierownik CIS. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: w swojej wypowiedzi, mając na 

uwadze dostarczone materiały wyraził opinię, że CIS zatrudnia niewielką ilość osób. 

Kierownik CIS, Iwona Koniecko: wyjaśniła, że decydują o tym przepisy ustawy                       

o zatrudnieniu socjalnym i możliwości finansowe jednostki.  

Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: zwróciła uwagę na niską efektywność 

indywidualnego programu zatrudnienia socjalnego, gdyż  spośród 39 uczestników 

trzech warsztatów tylko 15 zostało ukończonych, a liczba osób które podjęły 

zatrudnienie jest jeszcze niższa.  

Kierownik CIS, Iwona Koniecko: wyjaśniła, że osoby uczestniczące w CIS                          

w 2021 roku w większości kontynuują uczestnictwo w 2022 roku.  

Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: zapytała o formy i metody zachęcania do 

uczestnictwa w CIS. 

Kierownik CIS, Iwona Koniecko: odpowiedziała, że stosuje się różnorodne struktury, 

np. porady psychologiczne, rozmowy z pedagogiem i inne formy terapii. 

Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: zadała kolejne pytanie dot. kar za 

przerwanie uczestnictwa w programie zatrudnienia socjalnego. 

Kierownik CIS, Iwona Koniecko: wyjaśniła, że w takim przypadku osoba rezygnująca 



z uczestnictwa jest pozbawiona zasiłku. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: na podstawie analizy informacji będącej                          

w dyspozycji radnych zapytał, czy CIS nie stanowi konkurencji dla działalności 

statutowej Spółki PUK. 

Kierownik CIS, Iwona Koniecko: odpowiedziała, że wręcz przeciwnie, ponieważ PUK               

i CIS ściśle ze sobą współpracują i zlecając sobie wzajemnie rozmaite zadania do 

wykonania.  

Radna, Julia Klaudia Ksepko-Kurkowska: zapytała, czy istnieje mechanizm kontroli 

jakości usług świadczonych przez CIS, w szczególności dotyczy to jakości sprzątania 

klatek schodowych w budynkach wielorodzinnych.  

Kierownik CIS, Iwona Koniecko: odpowiedziała, że monitorowaniem jakości usług 

zajmuje  się instruktor CIS-u, a w przypadku gdy mieszkańcy klatek składają 

reklamacje to usługi sprzątania są poprawiane.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły  informację  na temat 

funkcjonowania w 2021 r. Centrum Integracji Społecznej w Grajewie oraz 

planów na 2022 r. 

 / głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 



porządku obrad.   

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: poinformował, że aktualnie 

komisje będą procedowały projekty uchwał. Dodał, że zadaniem komisji jako 

wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie z trybem 

regulaminowym. 

a)zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta Grajewo;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 8 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

referują: Sekretarz Miasta, Ryszard  Wolwark 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: realizując przyjęty porządek 

obrad zaopiniowaniu poddał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta Grajewo. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 

zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania procedowanego projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Grajewo – 

bez poprawek. 

 / głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 



Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

oraz ustalenia regulaminu określającego zasady tego handlu na terenie 

miasta Grajewo; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr  9 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

referują: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: zaopiniowaniu poddał projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki               

i soboty przez rolników i ich domowników oraz ustalenia regulaminu 

określającego zasady tego handlu na terenie miasta Grajewo. W związku                

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 

procedowanego projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz ustalenia regulaminu 

określającego zasady tego handlu na terenie miasta Grajewo- bez 



poprawek. 

 / głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny udziału w nieruchomości na rzecz Powiatu 

Grajewskiego 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr  10 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

referują: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: zaopiniowaniu poddał projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny udziału                           

w nieruchomości na rzecz Powiatu Grajewskiego.  Następnie głos oddal 

Burmistrzowi Miasta.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: wyjaśnił, że od momentu powstania samorządu 

terytorialnego decyzją komunalizacyjną dokonany został podział nieruchomości 

między Powiatem Grajewskim ( 34/100) i Miastem Grajewo ( 66/100). Dodał, że                     

w celu sprawniejszego zarządzania nieruchomościami władze samorządowe Miasta                

i Powiatu doszły do porozumienia w ramach którego Miastom Grajewo dokonało 



darowizny swojego udziału w wys. 66/100 w działce  nr 870/9 o pow. 1554m2,, 

która aktualnie stanowi parking Starostwa, który został zbudowany ze środków 

Powiatu, a w zamian Starostwo zrezygnuje ze swoich udziałów w wys. 34/100                   

w holu budynku  i sali konferencyjnej Urzędu Miasta. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zwrócił uwagę, że do analizy tego zagadnienia 

radni powinni otrzymać mapkę lub plany objaśniające graficznie planowane zmiany. 

Dodał, że parking Urzędu Miasta  jest wypełniony w 100% i są problemy                                

z parkowaniem, a Miasto oddaje działkę Starostwu.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: wyjaśnił, że przecież Starostwo wybudowało na tej 

działce parking który jest ogólnodostępny. Dodał, że Miasto porządkuje sprawy 

własnościowe w posiadanych nieruchomościach, bo wówczas łatwiej nimi zarządzać.  

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zauważył, że w przedłożonych radnym 

materiałach nie ma informacji dot. holu i sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Wyraził 

obawy, by nie było tak jak z przekazaniem Gminie Grajewo  ul. Topolowej.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny udziału                           

w nieruchomości na rzecz Powiatu Grajewskiego- bez poprawek. 

 / głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 



Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy 

ulicami: Przemysłową, Wiórową i Robotniczą w Grajewie”. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

referują: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: zaopiniowaniu poddał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia "Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami: Przemysłową, 

Wiórową i Robotniczą w Grajewie”. 

W czasie posiedzenia komisji uczestnicy obrad połączyli się online z autorem 

projektu „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 

pomiędzy ulicami: Przemysłową, Wiórową i Robotniczą w Grajewie” Panem Jackiem 

Rostkiem- projektantem z firmy PLANAR Pracownia Projektowania Przestrzeni Jacek 

Rostek z Olsztyna. Po powitaniu projektanta  przez przewodniczącego obrad zapytał 

on zebranych, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos. O głos poprosił Radny 

Andrzej Ciechanowicz. 

Radny, Andrzej Ciechanowicz: zgłosił wątpliwości co do brzmienia par. 14 pkt 5 



procedowanej uchwały. Wyraził pogląd, że minimalna liczba zaproponowanych 

miejsc postojowych jest zdecydowanie zbyt mała  w stosunku do rzeczywistych 

potrzeb  i będzie powodować presję na tworzenie miejsc postojowych w pasach 

drogowych. Zaproponował zwiększenie minimalnej liczby miejsc postojowych.  

Projektant, Jacek Rostek: wyjaśnił radnym, że przed wpisaniem  tych wskaźników 

do projektu uchwały ich wielkość była konsultowana z Burmistrzem, a poza tym 

czas na zgłaszanie tego rodzaju uwag i wniosków przewidzianych w procedurze 

przyjmowania już minął. Dodał, że koniecznym byłoby „cofnięcie” całej procedury. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: potwierdził wypowiedź autora projektu planu 

dodając, że był on także przedmiotem obrad komisji urbanistycznej powołanej przez 

Burmistrza do opiniowania tego rodzaju dokumentów. Swoją wypowiedź zakonczył 

stwierdzeniem, że podjęta przez Miasto inicjatywa zmiany planu to                            

przede wszystkim działania na rzecz przedsiębiorców.  

Radny, Paweł Filip Zalewski: zapytał autora projektu planu o ile czasu wydłużyłaby 

się procedura przyjęcia uchwały przez Radę Miasta, w przypadku gdyby aktualnie 

zmiana dot. liczby miejsc parkingowych została przegłosowana.  

Projektant, Jacek Rostek: odpowiedział, że każda zmiana aktualnej wersji planu 

powoduje wydłużenie procedury o około 2,5 miesiąca. Temat obudował szerokim 

kontekstem merytorycznym.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odnosząc się do wypowiedzi Radnego Pawła Filipa 

Zalewskiego wyraził opinię, że wówczas kiedy był czas na wnoszenie uwag                            

i propozycji zmian do planu, to Pan Radny był nieobecny w kraju, a powinien być 



obecny i reprezentować swoich wyborców, również poprzez  utrzymanie stałej więzi 

z mieszkańcami. 

Radny, Paweł Filip Zalewski: ad vocem zwrócił się do prowadzącego obrady komisji o 

zwrócenie uwagi Burmistrzowi za niestosowne jego wypowiedzi. Wypowiedzi 

Burmistrza w stosunku do radnych zabierających głos w dyskusji określił jako 

żenujące.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia "Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami: Przemysłową, 

Wiórową i Robotniczą w Grajewie” - bez poprawek. 

 / głosowanie:   14 -głosów-za,  3-przeciw,  1-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

e) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  udzielenia pomocy 

finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie prowadzonego przez 

Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób 



Niepełnosprawnych w Grajewie;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

referują: Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: zaopiniowaniu poddał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo 

Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie 

prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie. W związku z brakiem 

zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania procedowanego 

projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

  sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi 

Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie 

prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie – bez poprawek. 

 / głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 



Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

f) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku 

dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2021 rok 

samorządowego zakładu budżetowego – Centrum Integracji Społecznej 

w Grajewie; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

referują:Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: zaopiniowaniu poddał projekt 

uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu 

nadwyżki środków obrotowych za 2021 rok samorządowego zakładu 

budżetowego – Centrum Integracji Społecznej w Grajewie. Następnie 

zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos. Do zabrania głosu zgłosił się 

Radny Arkadiusz Zbigniew Skawski. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: wyraził opinię, że po wyposażeniu CIS                 

w odpowiedni sprzęt i środki finansowe, Spółka PUK może być narażona na skutki 

działalności konkurencyjnej. 

Kierownik CIS, Iwona Koniecko:  stwierdziła, że   takie zagrożenie w ogóle nie 

istnieje,  chociażby ze względu na skalę działalności statutowej PUK-u i  CIS-u, które 



są nieporównywalne.  

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu 

nadwyżki środków obrotowych za 2021 rok samorządowego zakładu 

budżetowego – Centrum Integracji Społecznej w Grajewie- bez 

poprawek. 

 / głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

g) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2022 r.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały Rady Miasta wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 14  do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz, Dariusz Latarowski  

referują:Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: zaopiniowaniu poddał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2022 r. 



Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos. Do zabrania głosu 

zgłosił się Radny Andrzej Ciechanowicz. 

Radny, Andrzej Ciechanowicz: przedstawił swoją opinię w związku                                      

z zaproponowanymi zmianami w planie wydatków budżetu miasta na 2022 rok 

ujętymi w projekcie ww. uchwały. Zauważył, że wprowadzone zmiany dotyczą np. 

sfinansowania wynagrodzenia prowizyjnego inkasenta z tytułu opłaty targowej na 

targowicy miejskiej oraz związane z wydatkami z tytułu dystrybucji przez 

pracowników Urzędu decyzji podatkowych na 2022 rok. Stwierdził, że wydatki                            

o których mowa można było przewidzieć w grudniu 2021 roku a więc w czasie kiedy 

budżet był ustalany. Zapytał również o pozycję nr 6 w par.2 zał. do uchwały                          

w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok dot. podatku VAT. 

Skarbnik Miasta, Grzegorz Kurzątkowski: w odniesieniu do dwóch pierwszych 

zagadnień przyznał rację Radnemu Ciechanowiczowi, traktując to jako 

niedopatrzenie Wydz. Finansowego. Odnośnie kwestii podatku VAT wyjaśnił, że 

zmiana wynika z konieczności dostosowania planu do poziomu planowanych 

wydatków z tytułu rozliczeń VAT. 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu 

uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2022 r. - bez poprawek. 

 / głosowanie:   14 -głosów-za,  3-przeciw,  1-wstrz. się. / 



Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.   

Ad 8. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: 

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych 

Komisji, który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści 

dokumentu zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół nr 36/22 z dnia                                            

26 stycznia 2022 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - 

bez uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: 

Podał wynik głosowania i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad9. 

Sprawy różne 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu jak 

wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji  poruszono następujące tematy.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej. Elżbieta Nietupska: 

zwróciła się z prośbą o interwencję w sprawie wyrównywania dróg gruntowych na 



os. M. Konopnickiej. Dodała, że w tej sprawie zwracają się do niej mieszkańcy 

tamtejszej części osiedla korzystający z dróg gruntowych. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że sprawy równania dróg gruntowych 

są mu znane, ale na przeszkodzie stają występujące mrozy lub deszcze które nie 

pozwalają na tego rodzaju prace. Dodał, że za to zadanie odpowiedzialny jest 

Zastępca Burmistrza. Kontynuując temat dodał, że są także kłopoty z firmą z którą 

Miasto ma podpisaną umowę na równanie dróg gruntowych. 

Radny, Paweł Obrycki: zaapelował do Burmistrza o wystąpienie do GDDKiA                        

w sprawie budowy sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Kopernika i Dwornej.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: wyjaśnił, że Urząd Miasta już kilkakrotnie składał 

takie wnioski, ale jak na razie  działania te nie przyniosły oczekiwanych efektów. 

Radna, Agnieszka Siwik-Karwowska: nawiązała do informacji, dostępnej publicznie 

dot. wynagrodzeń pracowników Urzędu Miasta. Zapytała, czy pracownicy zakładów 

budżetowych i spółek  miasta także otrzymali podwyżki. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że kwestia podwyżek wynagrodzeń 

pracowników Urzędu Miasta to jego wyłączna kompetencja. Wyniosły one 1%. 

Dodał, że jeśli chodzi o podwyżki wynagrodzeń w jednostkach organizacyjnych 

miasta oraz spółkach miasta to kompetencje ich kierownictwa . 

Radny, Krzysztof Purzeczko: poinformował, że on jak i inne osoby otrzymały aneks 

do umowy z PUK na wywóz nieczystości ciekłych od 1 stycznia 2022 roku. Aneksem 

została wprowadzona istotna podwyżka opłat. Do aneksu nie dołączono  żadnych 

kalkulacji cenowych i jakichkolwiek wyjaśnień stawiając ludzi przed faktem 



dokonanym.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że temat ten będzie przedmiotem 

dyskusji podczas posiedzenia Rady Nadzorczej Spółki PUK. 

Przewodniczący Obrad, Andrzej Niewiarowski: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zamknął realizację tego punktu porządku obrad i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu.  

Ad7. 

Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: w związku z wyczerpaniem 

wszystkich tematów objętych porządkiem obrad o godz.11.55 zamknął posiedzenie, 

pożegnał zgromadzonych, dziękując wszystkim za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

                                         Przewodniczący Obrad 

                                                      /Przewodniczący Komisji Budżetu  RM/ 

                                                                       Andrzej Niewiarowski 

 

 

 

 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 


